
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2015-08-12 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Siv Hellström, Inger 

Linderoth, Sven Aronsson, Gunilla Nensén-Johansson och 

Iréne Crona 

 

Frånvarande: Bengt Magnusson, Ulla Hagdahl 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna efter sommarens 

uppehåll och förklarade mötet öppnat. 

 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

 Lars redogjorde för det aktuella ekonomiska läget. Ett underskott har 

uppstått på grund av kostnaderna för årsmötet och 30-årsjubiléet.  

 Beslutades att pengar skall föras över från kapitalkontot för att täcka detta. 

  

Medlemsantal  
Totala medlemsantalet idag är 403 och förhoppningsvis kommer 

ytterligare några att tillkomma. 

 

   

§ 5 Inkomna skrivelser 
Från SPF Seniorerna Östgötadistriktet och Studieförbundet Vuxenskolan 
hade inbjudan till inspirationsdag för reseombud eller motsvarande 
inkommit.  Mötet äger rum torsdagen den 17 september i Sjögestad 
Motell, Vikingstad. Monica deltar. 

 



§ 6 Rapporter 

 

 Marknaden i Östra Husby den 11 juli 

 Lena och P-O Nyholm samt Gunni och Rolf Johansson ansvarade, liksom 

förra året, för parkering och parkeringsvakter vid årets marknad. Även 

några från styrelsen deltog. Ersättningen för arbetet kommer att tillfalla 

föreningen. 

 Styrelsen får härmed framföra sitt varma tack till Lena, P-O, Gunni och 

Rolf för det omfattande arbete de lade ner för att allt skulle fungera på 

bästa sätt. 

 

 

§ 7 Resor  

 Vårens och sommarens resor är snart avslutade. Återstår endast den 

fulltecknade resan till Högbo i månadsskiftet aug/sept. Samtliga resor 

redovisas på hemsidan.  

 Nya resor att planera är: 

 

 Julmarknadsresa 

 Styrelsen kommer att lämna några förslag på resmål,  men uppmanar även 

medlemmarna att inkomma med egna förslag, inom eller utom Sverige. 

 

 ”Långresa” 2016 

 Till hösten 2016 planeras en utlandsresa. Vid kommande månadsmöten 

kommer listor med några olika förslag att läggas ut för att medlemmarna 

skall kunna välja vilket de skulle föredra.  

 

 Någon övrig endagsresa kommer ej att genomföras under hösten. 

 

   

§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

 

 Verksamheten hösten  

 Styrelsen beslutade att programbladet ska uppdateras.  

 

 Styrelsen beslutade vidare att sätta in en annons i NT med uppgifter om 

höstens aktiviteter.  

 

 Siv meddelade att hon hittat några intressanta föreläsningar hon skulle 

vilja delta i för att hålla sig uppdaterad i de frågor hon ansvarar för. 

Monica bad henne inkomma med förslag för godkännande. 

  

  



§ 9 Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och meddelade att 

nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 9 september 2015 kl. 13.00 i 

Östra Husby bygdegård.  

 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Iréne Crona Monica Helgesson 

 


